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Subject: RE: Graag reactie voor donderdag 11 uur: Monitoringgeneesmiddelenvoorraden
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Vanuit de VES kunnen wij laten weten dat dit voor parallel lastig is in te vullen en over het algemeen een complex geheel is om goed
in kaart te brengen voor de vele duizenden geneesmiddelen. In onze optiek zijn de huidige instrumenten om tijdig te melden

voldoende en dienen fabrikanten er op aan gesproken te worden dit tijdig te doen zonder de angst voor sancties/boetes (neem

mogelijk beperkingen weg om te melden).

Tot zover onze inbreng

The content of this e-mail is intended solely for the use of the Individual or entity to whom it is

addressed. If you have received this communication in error, be aware that forwarding it, copying

it, or in any way disclosing its content to any other person, is strictly prohibited. If you have

received this communication in error, please notify the author by replying to this e-mail immediately.

Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 18:42
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Onderwerp: Graag reactie voor donderdag 11 uur: Monitoring geneesmiddelenvoorraden

Beste leveranciers,

Dank alvast voor jullie reacties naar aanleiding van het Coronaberaad op 24 maart. Dat roept een vervolgvraag op over de

monitoring van de beschikbaarheid van geneesmiddelen, die ik jullie alvast graag voorleg ter voorbereiding op het

leveranciersoverleg op donderdag a.s., 11.00 uur.

Het meldpunt tekorten is er voor casuistiek van geneesmiddelentekorten die zich nu voordoen. Specifiek voor de Corona

gerelateerde middelen is er coérdinatie vanuit de NVZA.

Het zou goed kunnen dat het niet bij deze tekorten blijft en dat ook andere middelen niet of minder leverbaar zijn. Om vroeg te

kunnen handelen is het uiterst wenselijk om ook de overige geneesmiddelen te monitoren, om zo tekorten die zich in de nabije
toekomst (kunnen) voordoen tijdig te signaleren.

Voor concrete gevallen is het nu weliswaar al mogelijk om een gerichte uitvraag te doen. Maar wat mist is een bredere

benadering (breed inzicht in de voorraden van geneesmiddelen). Een bredere benadering maakt het (beter) mogelijk om te

analyseren welk problemen er zijn en ook welke problemen er mogelijk aankomen. Dat maakt het mogelijk om preventief te

handelen.

Aan ‘de verstrekkingenkant’ gaat KNMP een monitor opstellen, met daarin op basis van gegevens van SFK inzicht in de
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verstrekkingen. Een dergelijke monitor is nog niet aanwezig aan de leverancierskant. Dat is wel wenselijk, omdat zo de analyse
van levering en verstrekking met elkaar verbonden kunnen worden en er een totaal beeld ontstaat, en tijdig gericht acties

kunnen worden ondernomen.

De vraag aan leveranciers is welke mogelijkheden leveranciers zien om te komen tot een monitoring aan de leverancierskant

betreffende de voorraden, die verder gaat dan een piepsysteem (melding bij lage voorraad). Te denken valt aan een ‘database’

waarin gegevens bijeen worden gebracht, indien nodig bij een vertrouwde derde partij, van waaruit vervolgens ook de koppeling
kan worden gelegd naar data van andere partijen.

Zou het mogelijk zijn om hier tijdens of voorafgaand aan het overleg van donderdag een eerste reactie op te ontvangen.

Met vriendelijke groet,


